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Voorwoord  
 

Op 8 januari 2020 hebben wij elkaar nog onder het genot van een drankje en een oliebol in het 
restaurantgedeelte van woonzorgcentrum Koningin Wilhelmina ontmoet. Het was een gezellige 
informele bijeenkomst waarbij wij, gezien de gesprekken met bestuurders van de gemeente, vol 
goede moed waren over het voortbestaan van de wijkraad Zevenhuizen-Zuidbroek. Het heeft 
inmiddels anders uitgepakt en op 8 januari jl. hebben wij echter met pijn in het hart het opheffen van 
de wijkraad kenbaar gemaakt. 

Dit unaniem besluit wil ik namens alle bestuursleden nog eens nader motiveren. 

In eerdere berichtgeving hebben wij jullie op de hoogte gebracht dat de positie van de Dorps-en 
Wijkraden (DWR) als gevolg van het intrekken van de Verordening DWR per 1 januari 2021 is 
gewijzigd. Deze wijziging leidt ertoe dat de beschikbare subsidie meer dan gehalveerd is en de 
formele positie van de DWR is gewijzigd. Terwijl de wijziging van de subsidie nog overkomelijk is  
(weliswaar geen ruimte meer voor financiële ondersteuning of opzetten kleine projecten in de wijk) 
is de wijziging van de formele positie voor ons cruciaal. Daarmee verdwijnt her recht op 
voorinformatie en voorinspraak voor alle gemeentelijke projecten die een impact hebben op de 
lokale leefomgeving in de wijkdelen Zevenhuizen -Zuidbroek. Wij voelen ons als wijkraad en met ons 
ook andere DWR, niet serieus genomen door de gemeente.                                                            
Ingevolge de nieuwe situatie met de DWR heeft de gemeente besloten dat er meer ruimte moet 
komen voor burgerinitiatieven. Dat is prima, maar dat hoeft ons inziens niet ten koste te gaan van de 
rol van de DWR. Er zijn altijd projecten die groter zijn dan burgerinitiatieven zoals woningbouw, 
tekort aan schoolplekken, het groen- en grijsonderhoud in de wijk, speelplekken, verkeersveiligheid, 
AZC, welzijn en leefbaarheid etc. Door deze situatie wordt er aan de poten gezaagd van de DWR in 
plaats van ze in hun waarde te laten. De DWR weten immers meer wat er in de wijk leeft en speelt. 
Maak gebruik van die kennis, maar helaas denkt men er binnen de gemeentelijke politiek anders 
over en vaart men een eigen koers. 

Het bestuur van de wijkraad Zevenhuizen-Zuidbroek vraagt zich nu dan ook af wat onze toegevoegde 
waarde is. Het bestuur heeft nooit gemeend het beter te weten, maar wil als een serieuze 
gesprekspartner gezien worden. Wij hebben er veel tijd en energie ingestoken, tot voor kort met veel 
plezier. De frustratie krijgt nu echter de overhand. Als er sprake is van meer frustratie dan resultaat 
en enthousiasme is het tijd voor bezinning. Derhalve heeft het gehele bestuur unaniem besloten 
terug te treden. Wij betreuren het zeer dat wij die stap moeten nemen, maar wij zien geen andere 
mogelijkheid. 
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Gedurende ruim 25 jaar dat de wijkraad functioneert, is er veel goeds gedaan voor de wijk. Veel 
bestuursleden hebben in de loop van de jaren met veel enthousiasme zich ingezet om iets te 
betekenen voor de wijk. Het voltallige bestuur treedt af en stelt in feite haar positie beschikbaar. Dit 
zal moeten worden bekrachtigd tijdens de Algemene Leden Vergadering op 21 april a.s..  

De vergadering zal online via Teams worden gehouden en de uitnodiging voor deelname wordt per 
mail/website in de week na Pasen verzonden. Ik kijk in ieder geval terug op een boeiende en 
enerverende periode van 9 jaar als voorzitter van de wijkraad en bedank mijn medebestuurders van 
die afgelopen jaren van harte voor hun inzet. 

Tot slot wil het bestuur alle personen bedanken waar wij de afgelopen jaren prettig mee hebben 
samengewerkt, zowel met medewerkers en bestuurders van de gemeente als ook met betrokken 
wijkbewoners. 

Harry Elzinga, voorzitter 

 

Bestuur wijkraad Zevenhuizen-Zuidbroek 

In februari 2020 is Coen Wouters gestopt als secretaris bij de wijkraad Zevenhuizen-Zuidbroek omdat 
hij verhuisde naar een andere wijk binnen Apeldoorn. Omdat ik zijn taken als secretaris heb 
overgenomen, moesten we op zoek naar iemand die de portefeuille Zorg en Welzijn wilde 
overnemen. Hiervoor hebben wij Helen Wubbeling benaderd en bereid gevonden. Zij is in februari 
gestart als aspirant bestuurslid. 
 
De wijkraad kwam eens in de 3 weken bij elkaar tot en met februari. Vanaf maart kregen we te 
maken met de maatregelen rondom Corona en vergaderden we digitaal via Teams. Dit was ook de 
reden dat wij geen Algemene Ledenvergadering hebben georganiseerd in 2020, we konden geen 
gebruik maken van de locatie waar we de ledenvergadering hadden gepland. 
 
De samenstelling van de wijkraad in 2020 was als volgt: 
 
Harry Elzinga   Voorzitter 
Edwin van Naarden  Penningmeester 
Carla van Megen  Secretaris 
Richard Lock   Toekomstagenda & Ruimtelijke ordening 
Mark van Zwol   Verkeer & Veiligheid 
Michiel van Asselt  Communicatie 
Helen Wubbeling  Zorg & Welzijn 
Carla van Megen  Secretaris  
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Ruimtelijk ordening en groenvoorziening 

 

Zuidbroek 
De verlenging van de geluidswal langs de A50 is een feit. Dankzij de uitbreiding van het 

zonnepanelenpark tegen de geluidswal is het mogelijk gemaakt om de geluidswal met 3 meter te 

verhogen met als gevolg dat de bouwgrens dichter tegen de geluidswal aan komt te liggen. In overleg 

met de gemeente en de initiatiefnemers is veel aandacht besteed aan onderzoek en metingen om te 

voorkomen dat omwonenden hinder ondervinden van de extra strook zonnepanelen. Door 

groenvoorziening en plaatsingsmaatregelen zal hinderlijke lichtweerkaatsing zoveel mogelijk worden 

voorkomen. 

Aron, een 12-jarige wijkbewoner, heeft iedereen verrast met het idee om de fietstunnel onder de 

Oostveluweweg op te leuken met Graffitischilderingen. Dit idee is bij de initiatievenmakelaar beland. 

Met ondersteuning van het burgerparticipatiefonds, Cultuurhuis Gigant en de wijkraad is het idee 

omgezet in een daad. Op 29 augustus is de tunnel door 10 internationale graffitikunstenaars 

beschilderd en is de tunnel een verrassend en verfrissend kunstwerk geworden. 

De wijkraad heeft zich ingezet voor de realisatie van een skatebaan in de wijk Zuidbroek, een 

initiatief ontstaan vanuit de jeugd in de wijk. De wijkraad en de gemeente hebben beide een budget 

gereserveerd van € 20.000 voor de realisatie van de skatebaan. Voor het resterende benodigde 

€40.000 heeft de wijkraad een subsidie aanvraag ingediend bij het inwonersinitiatieven subsidie. 

Groot was de teleurstelling toen deze aanvraag in december is afgewezen. Na gesprekken met de 

wethouder houden wij hoop dat de benodigde fondsen worden vrijgemaakt en dat de skatebaan in 

2021 kan worden gerealiseerd.  

Het Mheenpark 
In het voorjaar werden wij opgeschrikt door een schietincident bij de Mheenhal.  Er waren al langer 

signalen van hangjongeren, mogelijk dealen en een algemeen gevoel van onveiligheid. Samen met de 

wijkagent en de wijkbeheerder is gekeken naar noodzaak en nut van aanvullende voorzieningen om 

de veiligheid te verhogen. Aan de hand van concrete incidenten data voor de omgeving Mheenpark 

en nachtelijke surveilleer acties door de politie kan niet worden vastgesteld dat er structureel 

criminele activiteiten plaatsvinden. Het schietincident lijkt niet voort te komen uit structurele 

criminele activiteiten. Verder zijn alle mogelijke veiligheidsvoorzieningen zoals goede verlichting 

aanwezig. De locatie rond de Mheenhal zal een verzamelplaats blijven voor jongeren en 

jongvolwassenen. Dit kan een gevoel van onveiligheid geven, maar de feitelijke data onderbouwen 

dit niet. We houden de situatie in de gaten maar zullen niet aandringen op aanvullende 

voorzieningen voor de veiligheid. 

De Theresia kerk is verkocht aan een projectontwikkelaar. Deze heeft een ambitieus plan ingediend 

om de kerk om te bouwen tot appartementencomplex aangevuld met 3 laags 

nieuwbouwappartementen aan de Zilverschoon. Om een goed beeld te krijgen hoe het nieuwe 
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appartementencomplex in het terrein komt te staan, hebben wij samen met de bewoners en de 

projectontwikkelaar de omtrek van het appartement met piketpaaltjes in het terrein uitgezet.  Voor 

de aanwonenden is dit aanleiding om een bezwaarprocedure voor de nieuwbouw aan te vragen. 

Anklaar 
Winkelcentrum Anklaar is in gebruik genomen en blijft zich positief ontwikkelen met steeds meer 

gevuld winkeloppervlak. Een jammerlijke misser was de plaatsing van de afvalstort voorziening vlak 

onder de balkons van de appartementen. Deze stortvoorziening was niet opgenomen in de 

informatie aan de huurders en deze huurders hebben terecht bezwaar gemaakt. Helaas heeft de 

gemeente geen alternatieve locatie kunnen vinden en is het besluit genomen om op het 

winkelcentrum geen afvalstortvoorziening aan te leggen. De wijkraad vindt dat een groot gemis in de 

dienstverlening van het centrum en blijft pleiten voor een creatieve oplossing, desnoods inpandig. 

Zevenhuizen algemeen 
De wijk Zevenhuizen blijft zich verjongen wat terug te zien is in de vele aanvragen voor speelplek 

voorzieningen in de wijk. Met een financiële bijdragen uit het wijkraadbudget hebben we samen met 

de gemeente veel aanvragen kunnen honoreren o.a. extra doelpoorten aan de 

Akkerwinde/Zonnedauw en speelvoorzieningen aan de 

Nocturnestraat.  

 

Speciale vermelding voor de Kruizemuntstraat. Een aanvraag 

uit 2019 die in eerste instantie door de hoge kosten is 

afgewezen is toch uiteindelijk gerealiseerd. De afwijzing was 

extra zuur omdat de handtekeningenactie voor de speelplek 

maar liefs 54 handtekeningen van omwonenden opleverde. 

Door oplettendheid van onze wijkbeheerder Henk Harmsen is 

een subsidiepotje voor de ontwikkeling van 

groenvoorzieningen ingezet waardoor de speelplek alsnog 

gerealiseerd wordt. 

 

 

Als laatste de realisatie van een Jeu de boules baan en feestelijke opening door onze wethouder Wim 

Willems aan de Hoornbloem. 
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Al eerder in dit verslag is melding gemaakt van de gemeentelijke initiatieven makelaar en de 

inwonersinitiatieven subsidie. Als gevolg van de wijzigingen in het dorps- en wijkraden besluit heeft 

de gemeente de inwonersinitiatieven subsidie in het leven geroepen. Iedere bewoner in Apeldoorn 

kan aanspraak maken op financiële ondersteuning voor initiatieven die de buurt of wijk ten goede 

komen. De initiatevenmakelaar is het centrale punt voor ondersteuning en begeleiding bij een 

aanvraag. Uiteraard worden aanvragen altijd getoetst aan de hand van een aantal criteria en is een 

maximum subsidiebedrag van € 2.500 per aanvraag beschikbaar. Voor grotere bedragen is ook 

subsidie beschikbaar maar deze aanvragen zullen door een aangewezen commissie moeten worden 

beoordeeld.  

Voor meer informatie verwijzen wij naar: https://www.apeldoorn.nl/inwonersinitiatieven 

Graag stimuleren wij alle wijkbewoners gebruik te maken van deze subsidiemogelijkheden. 

 

Voor een uitgebreid overzicht van de sociale opbouw van diverse deelgebieden heeft de gemeente 

Apeldoorn in 2019 de gebiedsmonitor gelanceerd. Voor belangstellende is deze online te vinden op 

https://apeldoorn.incijfers.nl/dashboard/gebiedsmonitor/overzicht/ 

 

Richard Lock    
Toekomstagenda & Ruimtelijke ordening 
 

 

about:blank
about:blank
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Verkeer en veiligheid 

 

Verkeersverbinding Zevenhuizen-Zuidbroek 
Begin november 2019 diende de wijkraad een zienswijze in op het coördinatiebesluit busbaan van de 

gemeente. Doel van deze zienswijze was het aandacht vragen voor o.a. bevindingen op het gebied 

van veiligheid. De sluitingsdatum voor het indienen van een zienswijze verliep begin januari 2020. 

Ook 2020 stond in het teken van een lang proces van voorbereidingen en onderzoek. Daarmee werd 

het voor de wijkraad een van de langstlopende dossiers in haar bestaan. 

Ontwikkelingen 

Medio maart 2020 gaf de gemeente aan ruim 400 zienswijzen te hebben ontvangen. Daarna bleef 

het ruim een half jaar stil. Het uitbreken van de coronapandemie en herprioritering binnen de 

gemeente speelde hierbij een rol. Nadat er in mei nog geen reactie was ontvangen op de zienswijze 

heeft de wijkraad een brief gestuurd naar het college. Doel van deze brief was om de gemeente 

inwoners te informeren over de stand van zaken. In juli is de wijkraad bijgepraat over de laatste 

stand van zaken en zijn inwoners per brief geïnformeerd. De wijkraad heeft er bij de gemeente op 

aangedrongen om met enige regelmaat de inwoners te 

informeren over de ontwikkelingen, ook als de voortgang 

slechts beperkt is geweest. Dit kan per brief of het 

vermelden van een update op de website van de gemeente. 

In september gaf de gemeente aan dat door gewijzigde 

procedures er aanvullend stikstofonderzoek benodigd is en 

dat de opdracht hiervoor was verleend. De verwachting was 

dat eind 2020 de resultaten hiervan bekend zouden worden 

en dat er gestart kon worden met het opstellen van een 

zienswijzen nota. Het doel van deze nota is het 

beantwoorden van de ingediende vragen voortkomend uit 

de ruim 400 ingediende zienswijzen.  

Stikstof 

Hoewel de uitkomsten van het stikstofrapport nog niet zijn gedeeld is al wel bekend dat uit  

onderzoek is gebleken dat bij het openstellen van de busbaan de stikstofuitstoot met een klein 

percentage de grenswaarde (<1%)  overschrijdt. Omdat de gemeente Apeldoorn dicht bij het 

Natura2000 gebied ligt, gelden er strengere voorwaarden. De overschrijding van de drempelwaarde 

heeft tot gevolg dat er maatregelen moeten worden getroffen om deze uitstoot te verlagen. Enkele 

voorbeelden die werden benoemd waren het verlagen van de maximale snelheid van 80km/h naar 

60km/h om zo stikstofruimte te verkrijgen. Daarnaast doet de gemeente een beroep op de provincie 

voor hulp. Het maken van deze keuzes is ingewikkeld en tijdrovend. De verwachting is dat de 

realisatie verdere vertraging zal oplopen. Hoe lang dit zal zijn is niet bekend. Bij het schrijven van dit 

jaarverslag is de laatste update 9 december 2020. 

about:blank
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Hoe verder 

De mogelijkheden tot stikstofreductie worden verkend binnen de gemeente en is afhankelijk van 

instemming van de provincie. Welke impact dit heeft op de totale doorlooptijd is niet bekend. De 

gemeente verwacht medio april 2021 een antwoord te kunnen geven. 

 

Verdere ontwikkelingen verkeer 

De gemeente kon nog geen uitspraak doen of de vertraging van de realisatie van de busbaan invloed 

heeft op het eerder of later realiseren van de overige genoemde maatregelen (afsluiting 

Anklaarseweg, flexibele afsluiting Laan van de Charleston en realisatie tweede hoofdentree). 

Uitgangspunt is altijd een gelijktijdige uitvoering geweest. 

Aanvullend heeft de wijkraad vernomen dat er nieuwe 

ontwikkelingen zijn m.b.t. de tweede hoofdentree voor 

het toekomstige wijkdeel De Wellen vanaf de 

Deventerstraat. In het bestaande plan is er een 

rechtstreekse verbinding vanaf de Deventerstraat naar 

de Terwoldseweg getekend. Een nieuw onderzoek moet 

uitwijzen of hier een knip moet plaatsvinden waarmee 

het gebied De Wellen volledig ontsloten zal worden 

naar de Deventerstraat. De verdere details zijn nog niet 

bekend. De wijkraad heeft de gemeente meegegeven 

om hier goed over na te denken om een toekomstige 

flessenhals en nieuwe verkeersproblematiek te 

voorkomen. Er is bij splitsing van deze aansluiting van een tweede hoofdentree geen sprake meer. 

 

Mark van Zwol, bestuurslid verkeer en veiligheid 
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Communicatie bij de Wijkraad  
 
Afgelopen jaar zijn we actief geweest in het actueel houden van de website en het versturen van de 
nieuwsbrieven. Ook via de sociale media bleef u op de hoogte van de activiteiten en nieuwsberichten 
van de Wijkraad Zevenhuizen-Zuidbroek. Echter, voor de afdeling communicatie heeft Corona een 
grote invloed gehad.  Zo was het helaas niet mogelijk om in 2020 een live ledenvergadering te 
houden. Dit jaar zullen wij deze dan ook online gaan houden.  
 
Normaliter houden wij u ook op de hoogte van de diverse activiteiten en acties in de wijk. Die zijn 
afgelopen jaar grotendeels afgelast. We hebben dus o.a. geen activiteiten gehad in Park Zuidbroek en 
ook het Gentiaan Zomerfeest heeft niet plaatsgevonden. Als afdeling communicatie hebben we 
verschillende artikelen geplaatst op de website en in de nieuwsbrieven die ons zijn toegestuurd. 
Echter doordat er weinig werd georganiseerd is ook dit erg summier geweest. 
 
Voor ons allemaal is het een vreemde tijd. Doordat alles in de politiek lange tijd heeft stil gelegen, 
was er ook niet veel nieuws te melden. We hebben u zo goed mogelijk op de hoogte gehouden 
omtrent het verkeersplan en het uitbreiden van het zonnenpanelenpark op de geluidswal. De 
wijkraad en een afvaardiging van omwonenden hebben actief geparticipeerd om tot een goede 
oplossing te komen voor omwonenden en Morgenzon als uitbater van het zonnenpark.  
 
Verder werken we achter de schermen ook hard aan de skatebaan om deze alsnog te realiseren voor 
de wijk Zuidbroek. Komende tijd zal ook het nieuwe zwembad een steeds belangrijker item worden 
in de wijk. Houd de informatie in de kranten en op de website van de gemeente Apeldoorn in de 
gaten om hierover zo goed mogelijk geïnformeerd te blijven. 
 
Er waren volop plannen om op het gebied van communicatie de wijkraad Zevenhuizen-Zuidbroek 
meer bekendheid te geven. We waren met elkaar aan het nadenken over nieuwe activiteiten om ook 
meer mee in beeld te komen. Zo hadden we vorig jaar een mooi begin gemaakt met een radio-
uitzending met RTV Apeldoorn en zouden dit elk jaar gaan herhalen. Door corona is dat dit jaar niet 
doorgegaan en zal er vanwege het opheffen van de wijkraad geen nieuwe uitzending meer komen.  
 
Ik wens u allen een hele fijne tijd toe in uw wijk waar u uzelf veilig mag voelen. 
 
Michiel van Asselt 
Bestuurslid Communicatie 
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Zorg en Welzijn  
 
 

Het afgelopen jaar was er één vol zorgen, maar ook met beperkte mogelijkheden om te zorgen. De 
pandemie dwong ons allen om afstand te houden en nieuwe communicatiemethodes te ontdekken 
en leren toe te passen. Zo ook de Wijkraad in hun dagelijks bestuur. De Wijkraad komt sinds maart 
2020 digitaal bijeen om te voldoen aan de geldende maatregelen en uit respect voor elkaars 
gezondheid. 

 

Nieuwe initiatieven 
Hoe beperkend de regels van de lockdowns ook waren, het was bemoedigend om te zien hoe er 
initiatieven ontstonden om elkaar juist in dit jaar van ongekend isolement bij te staan. Er ontstonden 
door heel Nederland veel initiatieven om mensen te helpen zich staande te houden. Zoals de 
Hulp/Help posters voor achter de ramen die hulpvragers en hulpgevers elkaar liet vinden. 
ApeldoornPaktAan stelde deze gratis ter beschikking in Apeldoorn. Of het project Bakkie Doen? van 
Stimenz die bij de mensen langs gingen gewapend met een kan koffie en een klapstoel om bij de 
voordeuren de eenzaamheid te verdrijven. 
Een dankbaar project dat op steun van de 
Wijkraad kon rekenen. Sommige initiatieven 
haalden het landelijke nieuws zoals de 
Berenjacht: gezinnen konden op jacht naar 
teddyberen die de bewoners massaal in hun 
vensterbanken hadden gezet na het lezen van 
de oproepen online en in het nieuws. 
Ommetjes werden het afgelopen jaar 
ontzettend populair en dat was zeker terug te 
zien in de Apeldoornse parken. Vooral tijdens 
de eerste sneeuw van 2021 leken alle 
Apeldoornse gezinnen de lockdown in de 
pauzestand gezet te hebben om op elke 
heuvel, helling en geluidswal te genieten van 
sneeuwpret. De grasvelden hebben het niet 
overal evengoed overleefd, maar de 
groendienst heeft de herstelwerkzaamheden 
hiervoor al opgenomen in hun takenlijst. 

 

Zorgen voor jongeren 
Op het vlak van Zorg en Welzijn liep helaas niet alles vlekkeloos. De lockdown bracht niet alleen 
eenzaamheid, maar ook verveling en werkloosheid. Vooral bij de minder kansrijke delen van de wijk 
was dit terug te zien. Jongeren hadden geen school of stages, geen sport en amper mogelijkheden 
om na de eerste lockdown nog een zomerbaantje te bemachtigen. Dit werd op straat en door de 
jongerenwerkers terug gezien in stijgende cijfers van jongeren die gerecruteerd werden voor de 
handel in drugs. De jongerenwerkers van Don Bosco hebben hierover terecht aan de bel getrokken. 
Vanuit de Wijkraad hebben wij deze boodschap richting gemeente Apeldoorn extra onderstreept, 
omdat teloorgang voorkomen makkelijker is dan herstellen. De roep om een eigen plek voor de jeugd 
in de wijk onder toezicht van de jongerenwerkers van Don Bosco blijven wij dan ook steunen. We 
zien de waarde hiervan in voor de toekomst van de wijk. Hoe meer we als bewoners van alle 
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leeftijden met elkaar in gesprek gaan, hoe makkelijker het wordt om op een openhartige en 
opbouwende manier met elkaar om te gaan. Jong en oud. In voor en tegenspoed. 

 

Buslijnen 
Niet elk leed van 2020 vond haar oorsprong in de pandemie. Zo werden de busroutes aangepast wat 
leidde tot een lagere dekkingsgraad in onze buurten. De lus door de Aristotelesstraat langs 
kinderboerderij Laag Buurlo kwam te vervallen en ondanks de inzet van strijdbare buurtbewoners en 
Wijkraad was hier niets meer aan te doen. Overleg met de gemeente Apeldoorn liet blijken dat ook 
zij vrijwel geen inbreng hebben. Ook zij betreuren het verlies van de lus bij de Aristotelesstraat en 
zien een gemiste kans in slechts 1 buslijn die halt houdt bij het prachtige nieuwe winkelcentrum de 
Anklaar. Dat Apeldoorn er stillere, elektrische bussen voor teruggekregen heeft, biedt de getroffen 
bewoners weinig troost. De gemeente Apeldoorn heeft toegezegd om er bij het vervoersbedrijf en de 
provincie voor te pleiten dat zij een extra halte opnemen op de Deventerstraat, achter de 
kinderboerderij, om de Sprenkelaar weer aan te sluiten op het OV. 

 

Veilig naar school 
Positiever verslag kan er gegeven worden voor de Tormentilstraat. In overleg met basisschool  
De Mheen, onze Wijkraad en gemeente Apeldoorn is er een plan ontwikkeld die met kleine 
aanpassingen voor meer veiligheid moet zorgen bij het halen en brengen van de schoolkinderen. De 
entree wordt verruimd waardoor er meer ruimte op de stoep komt en het oversteken voor de 
kinderen veiliger wordt. De aanpassingen worden naar verwachting in de meivakantie 2021 
uitgevoerd. 

 

Vitaliteitsagenda 
De gemeente zet zich in om een nieuwe vitaliteitsagenda op te stellen voor alle wijken in Apeldoorn. 
Het onderzoek is binnen onze wijk al gestart in de buurt de Sprenkelaar. De gemeente Apeldoorn 
heeft de samenwerking opgezocht met Stimenz en Eurus om de burgers te benaderen. Op een 
voortvarende manier proberen zij zoveel mogelijk burgers te benaderen, zonder massale 
bijeenkomsten vanwege de pandemie, om naar hun mening over hun directe woonomgeving te 
vragen. Zo krijgt de gemeente Apeldoorn inzicht in de unieke kwaliteiten en waarden van elke buurt 
en kan zij haar beleid aanpassen om de kwaliteiten in een buurt te behouden en versterken. Ten tijde 
van het opstellen van dit jaarverslag zijn de uitkomsten van dit onderzoek nog niet bekend, maar 
deze zullen uiteraard gedeeld worden op de website van de Wijkraad. We willen iedereen dan ook 
aanmoedigen hun ideeën voor de vitaliteitsagenda te delen als hun buurt aan de beurt is. 
 
Helen Magré-Wubbeling, bestuurslid Zorg en Welzijn
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Speciale aandacht voor een wijkbewoner  

Het is de laatste jaren een goede gewoonte geworden om een actieve en inspirerende bewoner van 
Zevenhuizen-Zuidbroek in het zonnetje te zetten. 
Het was de bedoeling in april 2020 tijdens de Algemene Ledenvergadering hier aandacht aan te 
besteden, doch vanwege corona kon dit geen doorgang vinden. 
Toch heeft het bestuur gemeend de attentie alsnog uit te reiken en op maandag 13 maart jl. heb ik 
het genoegen gehad deze aan Joost Huijsman te overhandigen. 
 
Joost is al jaren een zeer actieve wijkbewoner van het wijkdeel Zuidbroek en is de inspirerende 
oprichter geweest van de stichting Vrienden van park Zuidbroek. Dankzij hem en zijn 
medebestuurders heeft het park een positieve ontwikkeling doorgemaakt en heeft Joost veel 
activiteiten waaronder concerten met picknicken in het park tot stand gebracht. 
Daarnaast zet Joost zich in voor het behoud van de boerderij Tuinen van Zuidbroek en er een 
jeugdhonk met een breed maatschappelijke functie van te maken. Het ontbreekt namelijk in 
Zuidbroek aan mogelijkheden voor opvang van de oudere jeugd.                                                       
Ook is Joost heel actief geweest bij het mogelijk oplossen van de problematiek omtrent een veilige 
verkeersverbinding tussen de wijkdelen Zevenhuizen en Zuidbroek. Als een teckel bijt Joost zich vast 
om veel goede dingen in de Zuidbroek tot stand te brengen. 

Nogmaals bedankt Joost voor jouw positieve invloed en terecht dat jij deze keer in het zonnetje bent 
gezet. Voor je echtgenote dit keer geen bloemetje maar een lekkernij voor de vele uren dat jij 
afwezig was. 

Harry Elzinga 
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Stadsdeelplatform stadsdeel Noordoost Apeldoorn 2020 
Vanwege de coronamaatregelen is het helaas niet mogelijk geweest in 2020 gezamenlijk te 

vergaderen. 

Wel is er regelmatig overleg geweest met de stadsdeelmanager Astrid Willemsen omtrent de 

leefbaarheid en verkeersveiligheid in het algemeen, opvang verwarde personen en begeleid wonen, 

inzet meer jongerenwerkers en de Vitaliteitsagenda. 

 
 
 

CRO Teuge 

Voor de Commissie Regionaal Overleg ( CRO ) luchthaven Teuge geldt hetzelfde als voor het 

Stadsdeelplatform en is er vanwege corona slechts eenmaal digitaal vergaderd. 

Heikel punt blijft dat er tot op heden door de luchthaven Teuge nog steeds geen luchthavenbesluit 

bij Gedeputeerde Staten van Gelderland is ingediend. 

Vanwege het beëindigen van mijn functie binnen de wijkraad, heb ik mijn lidmaatschap bij het CRO 

inmiddels opgezegd. 

 

Harry Elzinga 

 


